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Německý profesor: Hned 11. září jsme věděli, že jde o
řízenou demolici (video)

necenzurovanapravda.cz/2023/11/nemecky-profesor-hned-11-zari-jsme-vedeli-ze-jde-o-rizenou-demolici-video

Oficiální verzi útoků 11. září dnes považuje za pravdivou málokdo,
dokonce ani v USA jí většina lidí nevěří. Mnoho příbuzných obětí
dokonce stále požaduje nová vyšetřování.

Hlavním důvodem této nedůvěry jsou právě poznatky nezávislých
odborníků, kteří již opakovaně potvrdili, že šlo o řízenou demolici.

Nyní se objevil další takový hlas, tentokrát z Německa.

Německý profesor Maximilian Ruppert z Technické univerzity v
Ingolstadtu je odborníkem v oblasti řízených demolic. Ve svém životě
toho hodně vyhodil do povětří: komíny, stromy a tak dále. „Vím přesně,
jak to udělat,“ řekl v rozhovoru pro nezávislý mediální klub der klaren
Worte.

https://necenzurovanapravda.cz/2023/11/nemecky-profesor-hned-11-zari-jsme-vedeli-ze-jde-o-rizenou-demolici-video/
https://youtu.be/JZ6nL7TPmhc
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Na univerzitě Bundeswehru v Mnichově napsal disertační práci o
účincích výbušnin na budovy. Obhajoval ji v roce 2000, rok před 11.
zářím.

Na „útoky“ vzpomíná, jako by to bylo včera. 11. září se konala oslava,
protože jeden z jeho kolegů byl povýšen. Párty náhle skončila a do
místnosti se přesunula velká televize.

MUST-SEE INTERVIEW: Maximilian Ruppert, a German professor of structural
engineering with expertise in demolition, says that he and his colleagues knew
immediately on 9/11 that the Twin Towers were demolished.

The full interview is available here: https://t.co/CnuyGxo42w pic.twitter.com/iG3Najczar

— International Center for 9/11 Justice (@ic911justice) November 14, 2023

Na večírku byli přítomni i vojáci. Vysoce postavený důstojník při
prohlížení záběrů řekl: „Podívejte se, co se tam stalo! Američané
bourají ty věže a ani nás o tom neinformovali!“

„To je kuráž,“ citoval Ruppert důstojníkova slova.

Profesor vysvětlil, že všichni přítomní provedli výzkum na toto téma.
„Téměř okamžitě jsme věděli, že budovy se takto zřítí pouze tehdy,
když jsou řízeně zbourány.“

Jejich první reakce byla: „Páni, respekt. To je řemeslo. To je docela
úspěch.“

Ruppert vysvětlil, že není snadné takové věže zničit. Vyžaduje to roky
příprav. Jako příklad uvedl, že komín se může při sebemenším
narušení převrhnout, místo aby šel přímo dolů.

Podle profesora je velmi obtížné zbourat budovy s velkou přesností.
„Je to velké umění.“

Na otázku, zda existují nějací odborníci, kteří mají pochybnosti,
Ruppert odpověděl: „Ne, o tom nebylo pochyb. Hned to bylo jasné.“

https://t.co/CnuyGxo42w
https://t.co/iG3Najczar
https://twitter.com/ic911justice/status/1724458396177387659?ref_src=twsrc%5Etfw
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„Musela to být řízená exploze. Okamžitě jsme věděli, že budovy byly
řízeně zbourány.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 16 Průměrně: 4.8]

 
 


